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Foment es compromet a reactivar
el Pla de l'Estació
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lJexpressió oral i escrita dels alumnes
de Primària, a.examen
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IN FRAESTRUCTURES ADM I N ISTRACIO

[a Generalitat avala el càmp¡ng de les Basses
però demana un pla integral de tot el parc
La comissió territorial d'Urbanisme ho veu una bona iniciativa i remarca que ha de ser de titularitat
municipal ll La Paeria diu que incorporar lbrdenació de tot l'espai no serà un problema
X. SANTESMASSES/S.E.
I TÀRREGA I La Generalitat avala
iniciar els tràmits per habilitar
un càmping a les Basses, enca-
ra que amb la condició que la
Paeria aporti a I'expedient del
pla especial d'aquesta instal'la-
ció també el pla d'ordenació de
tot el parc, no només el corres-
ponent a la zonaon serà ubicat
l'espai d'acampada.

En resposta a la consulta am-
biental formulada per l'ajunta-
men!, la comissió territorial
d'Urbanisme veu correcte ins-
tal.lar un càmping en una part
del recinte de les Basses, tenint
en compte que el Pla General
vigent a la ciutat ja preveu un
parc en aquest espai i permet
un càmping.

El director general d'Orde-
nació del Territori i Urbanisme,
Agu'stí Serra, va manifestar des-
prés de la comissió, celebrada a
Tàrrega, que la posada en mar-
xa d'aquest servei a les Basses
és una bona iniciativa. "Seria
una bona alternativa ja que Llei-
da no té càmping", va indicar.
Tanmateix, va considerar que
la proposta de la Paeria ha de
donar una solució a la totali-
tat d'aquest complex de divuit
hectàrees de superfície i també
va incidir que la titularitat del
càmping ha de ser municipal,
encara que pot ser gestionada
a través d'una concessió.

El parc de les Basses ocupa
una superfície de divuit hectà-
rees, de les quals 4,3 es destina-
ran al càrrnping. Tindrà capacitat
per a unes 130 unitats d'acam-
pada (i fins a 500 usuaris), re-

partides entre bungalous, cases
mòbils o acampada lliure. Se-
gons I'avantprojecte, tindrà una
zona lúdica i esportiva associa-
da, que sumada a la zona estric-

persones, tal com javapublicar
aquest diari. La Paeria va po-

prés
ecte
dels

Barrufets a les Basses.
El tinent d'alcalde d''Urbanis-

me, Fèlix Larrosa, va afirmar
que incorporar el pla d'ordena-
ció de tot el sector com a ele-
ment d'informació addicional
en la tramitació del pla específic
del càmping no suposarà cap
problema.La Paeria preveu instal.lar un càmping al parc de les Basses.

ilum verda a ampl¡arTorrons Vicens i rebuig a 69 ctses a Camarasa
ll-a co¡nissió provincinl d'Ur-
banisme va valorar de forma
desfavòrable el pla parcial de
Camarasa per al nucli de Sant
Llorenç.de Montgai, on es pro-
posa la'cònstrucció de seixan-
ta-nou habitatges unifamiliars.
Segons Agustí Serra, suposa
un potencial de població d'uns
200 nous veäs quan la pobla-
ció actual és de 156. Considera
que s'ha de fer una proposta
més realista atenent les ne-
cessitats reals del nucli urbà.
D'altra banda, Urbanisme va

valorar de forma favorable dos
propostes urbanístiques a Al-
picat i a Agramunt.

A Alpicat l'empresa Alpeva
SA, que es dedica a la fabri-
cació de sidra, ha adquirit 50
hectàrees per al cultiu de po-
ma i s'ha presentat un pla par-
cial per possibilitar la millora
de les instal.lacions al costat
del nucli urbà.

A Agramunt, on Torrons Vi-
cens ha adquirit gairebé una
hectàrea de superfície per a
I'ampliació de la fàbrica, s'ha

donat llum verda a una canvi
de lesnormês subsidiàries que
possibilitin ampliar-ne les ins-
tal.lacions amb 7.390 metres
quadrats edificables.

Residènda d,Agramunt

També es va valorar favo-
rablement la modificació de
normes subsidiàries d'Agra-
munt per reparar problemes
de seguretat a la residència de
gent gran a la zona inundable
del Sió, on quatre ancianes van
morir ofegades durant la rubi

nada del 2015. Plantej a deixar
en desús el semisoterrani on
va tenir lloc el tràgic succés i
a canvi permetre l'¿mpliació
de la segona planta. Pel que fa
al pla per ampliar Tiurana, el
mateix ajuntament va retirar
la proposta que es remunta al
2007 per a més d'un centenar
de casgs noves, a fi d'estudi-

urbanitzable.


